
Møtereferat 2020 
 
Dato: 20. mai 2020 
 
Sted: Carina Birgitte Stenseth Lund  
 
Tilstede: Øyvind Vatne, Kari Hella, Målfrid Kongshaug, Ksenia Abukumova, Christopher 
Amundsen, Carina Birgitte Stenseth Lund  
 
Fravær: Valborg Berland 
 
Neste møte: Ikke avtalt 
 
             
 
Referatet vil forholde seg til agendapunktene i innkallingen. Dette vil bli faste agendapunkt 
for møtene. 

1. Gjennomgang av pågående saker/saker fra siste møte 
 
Ingen gjennomgang 

2. Nye saker til behandling 
 
Se nye saker i de forskjellige kategoriene. 

3. Trafikk og parkering 
 
Hensatte biler 
 

Det er kommet inn forslag om å håndtere parkeringsutfordringer ved hjelp av bedre 
skilting og enklere mulighet til å bestille borttauing av hensatte biler. Spesifikk bil 
som er observert denne gang har fått varsel og Øyvind melder fra til politiet i neste 
uke.  

 
Merking av parkeringsplasser 
 
 I boliger tilknyttet Granvegen finnes det to forskjellige reguleringsbestemmelser. 
Carina tar kontakt med Eiendom i Sola kommune for å finne ut hva vi skal forholde oss til 
med tanke på parkeringsplasser. Grendalag F tar seg av kostnader på merking og skilt av 
parkeringsplasser. 
 
Carport lekkasje 
 Det er oppdaget en lekkasje i carport under nummer 2 – 6 i Granvegen. I den 
forbindelse har takstmannen vært og gitt en vurdering. Carina venter på svar fra 
forsikringsselskapet. Først og fremst må vi finne ut hvem som eier eiendommen mtp 
reguleringsbestemmelsene.  
  



El-bil lading 
 
 Fjerning av parkeringsplass for el-bil i Granvegen. Saken er ferdig behandlet. El-bil 
lading må skje på en forsvarlig måte. 
 
 Det er også en sak angående mulighet for ladestasjoner for el-biler i Heggvegen. 
Ksenia er i kontakt med Lyse og venter på tilbud. 
 

4. Nabokonflikter 
 
Det er ingen kjente konflikter i feltet. 

5. Vedlikehold 
 
Dugnad i Granvegen 
 Styret i delfelt F har kommet frem til et budsjett med tanke på å lage et fellesområde 
av en gjenglemt lekeplass i nærheten av broen til Skadberg skole. Alle i styret er enige om å 
bidra til denne dugnaden. 

6. Byggesak 
 
Reparere gjerde 
 I Lerkevegen/Lønnevegen er det er gjerde som er helt løst. På grunn av 
trafikksikkerhet kontakter Øyvind Landstad maskin for å sette opp et nytt gjerde. 
  

7. Møteplan 
 
I forhold til gjennomføring av generalforsamlingen avventer vi til høsten pga covid-19. Det er 
en pågående evaluering om vi får til en digital signering på dokumentene som blir vist i 
generalforsamlingen. 

8. Hjemmesiden 
 
Hjemmesiden oppdateres med jevnlige mellomrom. 

9. Diverse 
 
Søppelhåndtering 
 
 Carina venter på kalkyle fra renovasjonssjefen angående nedgravd søppelhus i 
Granvegen. Styret i grendalag F har kommet opp med et nytt forslag om å bruke porter med 
kodebrikke, og undersøker pris på dette.  
 
 Generelt rot ved søppelhus i Heggvegen. Ksenia vil se på muligheten for å bruke 
kodebrikke etter Carina har kommet tilbake med prisalternativer. 
 
 



Grønne lunger 
 I Lønnevegen og Hasselvegen er det noen områder som trenger oppgradering. Øyvind 
kontakter Landstad maskin for å grave opp området og gjøre klar til nye busker. Boligeier 
Ewa Stravrou blir forespurt om hun vil vedlikeholde området mot av styret betaler. 
 
 
 
Målfrid Kongshaug 
Referent 


